
Styrelsemöte 2023-10-17 i Mönsterås 
Närvarande:  

Eskil Haglund, Veine Sjöberg, Helene Nilsson, Pierre Sterckx, Mikael Ekström 

Information om honungsmarknaden 

 Inga besked från Mantorp/Svensk Honungsförädling om de kommer att köpa 
framöver. Verkar finnas ett stort överskott.  

Honungsbedömning 2023 

 6 november 18.00 
 Burkar ska till Eskil och så skickar vi ut informationsbrevet om hur allt går till med 

förslaget som vi fått från Ida.  

Årsmöte och fika 

 Vi gick tillsammans igenom ändringar på dagordning till styrelsemötet och Mikael 
ändrade direkt och skapade en inbjudan/dagordning till Årsmötet 2023.  

 Information: Årsmötet är den tisdagen den 14 november 18.00, inbjudan skickas ut 
av Eskil  

 Vi har ingen info om förslag eller ändringar, från valberedningen, men vi uppmanar i 
inbjudan till Årsmötet att kontakta dem om man inte vill bli omvald eller om man är 
intresserad av att delta i styrelsen eller på andra positioner.  

 Beslut: Mikael uppdaterar inbjudan och skickar till Eskil! Vi kör honungsbedömning 
separat. Honungsbedömningskommittén tar fram de tre burkar som de tycker är bäst 
och sedan låter vi ”årsmötet” prova och rösta på den bästa. Styrelsen köper in tre 
priser till dessa tre bästa.   

Hemsidan  

 Faktura: Mikael har betalt för ett till år av drift för hemsidan. Skickar information om 
detta till Pierre för återbetalning.  

Verksamheten och bigården  

 Vi är 50 personer i föreningen nu (vara 11 familjemedlemmar). 
 Information om årets drottningodling och antal medlemmar och årets honungsskörd 

(medlemmar och bigården) tas upp på årsmötet 
 Vi har 71.400:- i kassan 2023-10-17 
 Vi tar fram en lista med namn på ansvariga för bigården för varje vecka, såsom vi kört 

tidigare år. 
 

Utbildningar 

 Ingen kurs i höst, utan det blir till våren som vi bjuder in till kurs (med föreslagen 
kursstart den 12 februari 2024. 



Snickerimöten/träffar 

o Träffas varje torsdag nu under ”vinterhalvåret” och i år gör vi 5-ramars 
lågnormal-lådor.   

Övrigt 

 Vi skickar med en uppmaning till att lämna Årsrapport i samband med utskick om 
Honungsbedömning.  

 Vi har fått en uppmaning om att vara med och betala för förbättrad ventilation i 
lokalen där vi snickrar under vinterhalvåret. Det rör sig om ca. 1100:- (20%). Vi 
beslutar att betala men med uppmaning att dom inte får komma i efterhand och 
efterfråga bidrag utan vi måste få vara med i beslutet innan om vi ska betala 
framöver.  

 Diskuterade om att flytta en del av föreningens pengar till ett konto där vi kan få en 
del ränta jämfört med nuvarande. Vi beslutade om ett 3-månaders bundet konto. 
Pierre hanterar detta, samt tar beslut om nivån. Information om detta på Årsmötet.  

 Det blir ingen transport av vax till Töreboda i år heller, utan vi uppmanar till att låna 
föreningens vaxsmältare och kokare.  
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__________________________  ________________________________ 

Mikael Ekström   Eskil Haglund 


